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 What’s in the box

Important Safety, Compliance and Warranty Information
重要安全性、合规性和质保信息

English
Read Manual Before Product Use. This is not a Children’s 
Product and is not intended for use by children under 
14 years old.
WARNING! Improperly replaced batteries may present a risk 
of leak or explosion and personal injury. Mistreated rechargeable 
batteries may present a risk of fire or chemical burn. Do not open, 
mutilate, or expose to conducting materials, moisture, liquid or 
heat above 54° C. Do not use or charge the battery if it appears 
to be leaking, discolored, deformed, or in any way abnormal. 
Do not leave your battery discharged or unused for extended 
periods. Do not short circuit. Your device may contain an internal, 
rechargeable battery that is not replaceable. Battery life varies with 
usage. Non-operational batteries should be discarded according to 
local laws. If no laws or regulations govern, dispose of your device 
in a waste bin for electronics.
Class 1 Laser product: This optical device complies with International 
Standard IEC/EN 60825-1:2007, Class 1 Laser Product, and also 
complies with 21 CFR 1040.10, except for deviations pursuant 
to Laser Notice No. 50, dated June 24, 2007: 1) Emission of one 
or two independent parallel beams of infrared user-invisible light; 
2) Maximum power of 716 microwatts CW, Emitted wavelength 
is 832 - 865 nm; 3) Operating temperature between 5° C and 40° C.

WARNING! Use of controls, adjustments or performance 
of procedures beyond those specified herein may result in 
hazardous radiation exposure.
The product contains Class 1 LED. Operating temperature 
between 0° C and 40° C.
Class 1M Laser product: This optical device complies 
with International Standard IEC/EN 60825-1:2007, 
Class 1M Laser Product, and also complies with 21 
CFR 1040.10, except for deviations pursuant to Laser Notice 
No. 50, dated June 24, 2007: 1) Emission of diverging 
beam of minimum +/-2° of infrared user-invisible light; 
2) Maximum power of 1.4 milliwatts CW, Emitted wavelength 
is 832 - 865 nm; 3) Operating temperature between 5° C 
and 40° C.
WARNING! Laser Radiation. Viewing the laser output 
with magnifying optical instruments within a 100mm distance 
may pose an eye hazard.

INVISIBLE LASER RADIATION 
DO NOT VIEW DIRECTLY WITH OPTICAL INSTRUMENTS 

CLASS 1M LASER PRODUCT

For Product Safety, EMC and RF information, 
go to www.logitech.com/compliance.  
Maintenance is not required for product compliance.

罗技硬件产品有限质保 – 汇总
罗技保证，罗技硬件产品自原始零售商购买之
日起，在产品包装上明确的期限内不会出现材料
和工艺方面的缺陷。 请查阅 www.logitech.com/
support，了解产品特定的质保信息以及质保申请
的行事程序。 
在质保期内如果出现质量问题，罗技对您负有的全
部责任以及您所享有的全部补偿权利将限于，由罗
技选择：维修或更换功能相当的产品，或退回所付
金额，前提是您将硬件退还至购买地点或罗技指定
的其他地点，并附上收据。 质保保护是当地消费
者法律规定权利之外的内容，可能因国家或地区
而异。 请参阅完整的质保信息，了解您的消费者
权利以及此产品质保所提供的额外保护。 
罗技地址：Logitech, Inc. 7600 Gateway Blvd. Newark, 
California 94560.
亚太区消费者服务部：Logitech Asia Pacific Limited, 18/F, 
Cambridge House, Taikoo Place, 979 Kings Road, Quarry Bay, 
Hong Kong.
完整的质保信息：www.logitech.com/support

© 2014 Logitech. All rights reserved. Logitech, the Logitech logo, 罗技, and other Logitech marks are owned by Logitech and may 
be registered. All other trademarks are the property of their respective owners. Logitech assumes no responsibility for any errors that may 
appear in this manual. Information contained herein is subject to change without notice.

版权所有 © 2014 年罗技。 罗技、罗技标志、Logitech 和其他罗技商标均归罗技所有,并或已 注册。 所有其它商标 均 是其各自所有
者的财产。 罗技对于本手册中可能出现的任何错误不承担任何责任。 本手册中包 含的信息如有更改, 恕 不事先通知。

620-006439.002
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 Set-up

1
On On
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USBUSB
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Plug the receiver into a computer USB port. Your mouse is now ready for use.

Mac® OS X Users:
When plugging in the receiver, the Keyboard Assistant window may appear. Please close this window.
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Mouse features
1. Left and right buttons.
2. Scroll wheel 

Press the wheel down for middle button 
(function can vary by software application).

3. Battery LED 
Flashes red when battery power is low.

4. On/Off slider switch.
5. Battery door release.
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Help with setup: Mouse is not working
1. Is the mouse powered on?
2. Is the receiver securely plugged into 

a computer USB port?
3. If the receiver is plugged into a USB hub, 

try plugging it directly into a USB port on 
your computer.

4. Check the orientation of the batteries 
inside the mouse. To check battery power, 
turn the mouse OFF and then ON. 
If the battery indicator light glows red or 
does not glow at all, replace the batteries.

5. Try using the mouse on a different surface. 
Remove metallic objects between 
the mouse and the receiver.

6. Try moving the receiver to a USB port 
closer to the mouse.
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The receiver with this mouse does not integrate the Logitech® Unifying technology. 
However, the mouse itself is Unifying-ready and can be used with any Logitech® Unifying 
receivers you may already have. Logitech® Unifying technology connects up to six compatible 
Logitech mice and keyboards to the same receiver, using only one USB port for multiple devices. 
To learn more, visit www.logitech.com/unifying.
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 包装内容

Important Safety, Compliance and Warranty Information
重要安全性、合规性和质保信息

English
Read Manual Before Product Use. This is not a Children’s 
Product and is not intended for use by children under 
14 years old.
WARNING! Improperly replaced batteries may present a risk 
of leak or explosion and personal injury. Mistreated rechargeable 
batteries may present a risk of fire or chemical burn. Do not open, 
mutilate, or expose to conducting materials, moisture, liquid or 
heat above 54° C. Do not use or charge the battery if it appears 
to be leaking, discolored, deformed, or in any way abnormal. 
Do not leave your battery discharged or unused for extended 
periods. Do not short circuit. Your device may contain an internal, 
rechargeable battery that is not replaceable. Battery life varies with 
usage. Non-operational batteries should be discarded according to 
local laws. If no laws or regulations govern, dispose of your device 
in a waste bin for electronics.
Class 1 Laser product: This optical device complies with International 
Standard IEC/EN 60825-1:2007, Class 1 Laser Product, and also 
complies with 21 CFR 1040.10, except for deviations pursuant 
to Laser Notice No. 50, dated June 24, 2007: 1) Emission of one 
or two independent parallel beams of infrared user-invisible light; 
2) Maximum power of 716 microwatts CW, Emitted wavelength 
is 832 - 865 nm; 3) Operating temperature between 5° C and 40° C.

WARNING! Use of controls, adjustments or performance 
of procedures beyond those specified herein may result in 
hazardous radiation exposure.
The product contains Class 1 LED. Operating temperature 
between 0° C and 40° C.
Class 1M Laser product: This optical device complies 
with International Standard IEC/EN 60825-1:2007, 
Class 1M Laser Product, and also complies with 21 
CFR 1040.10, except for deviations pursuant to Laser Notice 
No. 50, dated June 24, 2007: 1) Emission of diverging 
beam of minimum +/-2° of infrared user-invisible light; 
2) Maximum power of 1.4 milliwatts CW, Emitted wavelength 
is 832 - 865 nm; 3) Operating temperature between 5° C 
and 40° C.
WARNING! Laser Radiation. Viewing the laser output 
with magnifying optical instruments within a 100mm distance 
may pose an eye hazard.

INVISIBLE LASER RADIATION 
DO NOT VIEW DIRECTLY WITH OPTICAL INSTRUMENTS 

CLASS 1M LASER PRODUCT

For Product Safety, EMC and RF information, 
go to www.logitech.com/compliance.  
Maintenance is not required for product compliance.

罗技硬件产品有限质保 – 汇总
罗技保证，罗技硬件产品自原始零售商购买之
日起，在产品包装上明确的期限内不会出现材料
和工艺方面的缺陷。 请查阅 www.logitech.com/
support，了解产品特定的质保信息以及质保申请
的行事程序。 
在质保期内如果出现质量问题，罗技对您负有的全
部责任以及您所享有的全部补偿权利将限于，由罗
技选择：维修或更换功能相当的产品，或退回所付
金额，前提是您将硬件退还至购买地点或罗技指定
的其他地点，并附上收据。 质保保护是当地消费
者法律规定权利之外的内容，可能因国家或地区
而异。 请参阅完整的质保信息，了解您的消费者
权利以及此产品质保所提供的额外保护。 
罗技地址：Logitech, Inc. 7600 Gateway Blvd. Newark, 
California 94560.
亚太区消费者服务部：Logitech Asia Pacific Limited, 18/F, 
Cambridge House, Taikoo Place, 979 Kings Road, Quarry Bay, 
Hong Kong.
完整的质保信息：www.logitech.com/support

© 2014 Logitech. All rights reserved. Logitech, the Logitech logo, 罗技, and other Logitech marks are owned by Logitech and may 
be registered. All other trademarks are the property of their respective owners. Logitech assumes no responsibility for any errors that may 
appear in this manual. Information contained herein is subject to change without notice.

版权所有 © 2014 年罗技。 罗技、罗技标志、Logitech 和其他罗技商标均归罗技所有,并或已 注册。 所有其它商标 均 是其各自所有
者的财产。 罗技对于本手册中可能出现的任何错误不承担任何责任。 本手册中包 含的信息如有更改, 恕 不事先通知。

620-006439.002
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 设置

1
On On
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USBUSB
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将接收器插入到电脑的 USB 端口。现在您即可使用鼠标。

Mac OS X 用户：
插入接收器时，可能会显示“键盘助手”窗口。请关闭此窗口。
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鼠标功能
1. 左右鼠标按键。
2. 滚轮 

按下滚轮可作中键使用（功能可能依软
件应用程序而异)。

3. 电池 LED 指示灯 
电池电量不足时闪烁红灯。

4. 开启/关闭滑动开关。
5. 电池盖释放

4
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设置帮助: 鼠标不工作
1. 鼠标是否已接通电源?
2. 接收器是否已牢固插入电脑的 

USB 端口？
3. 如果接收器已插入 USB 集线器，则尝试

将其插入电脑。
4. 检查鼠标内的电池方向。要检查电池

电量，可关闭鼠标，然后再将其开启。
如果电池指示灯发红光，或者根本不
发光，则请更换电池。

5. 尝试在不同表面上使用鼠标。移除鼠标
和接收器之间的金属物体。

6. 尝试将接收器移至离鼠标较近的 
USB 端口。

AA4
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此款鼠标随附的接收器未集成罗技® Unifying™ 优联技术。然而，鼠标本身支持 Unifying™ 
优联技术，可与您所拥有的任意一款罗技® Unifying™ 优联接收器搭配使用。罗技® Unifying™ 
优联技术可将多达六个兼容的罗技鼠标和键盘连接至相同接收器，只需一个 USB 端口就可连
接多个设备。如欲了解更多信息，请访问 www.logitech.com/unifying
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         产品中有毒有害物质或元素的名称及含量

           根据中国<<电子信息产品污染控制管理办法>>

有毒有害物质或元素

Toxic or Hazardous Substances and Elements
部件名称

Parts Name
铅

(Pb)
汞

(Hg)
镉

(Cd)
六价铬

(Cr(VI))
多溴联苯

(PBB)
多溴二苯醚

(PBDE)
电缆线/电源 Cable/Adaptor X O O O O O

电路板组件 PWAs X O O O O O

塑料/其它部件 Plastic/Others parts O O O O O O

玻璃部件 Glass parts X O O O O O

金属部件 Metal parts X O O O O O

电池 Battery X O O O O O

O = 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 SJ/T 11363-2006标准规定的限量要求以下。

X = 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 SJ/T 11363-2006标准规定的限量要求。

表中标有＂X＂的所有部件均符合欧盟 RoHS Recast法规 - 2011/65/EU指令。

此表显示"罗技科技有限公司"的电子信息产品部件中何处存在这些有毒有害物质。请注意，并非内装产

品都包含上述所有部件。

注：环保使用期限的参考标准，取决于产品正常工作的温度和湿度等条件。

PDM : 700-007812. 001



www logitech com/support/M238
www logitech com/support/M317c

© 2015 Logitech. All rights reserved. Logitech, the Logitech logo, 罗技, and other Logitech marks are owned by Logitech 
and may be registered. All other trademarks are the property of their respective owners. Logitech assumes no responsibility 
for any errors that may appear in this manual. Information contained herein is subject to change without notice.
版权所有 © 2015 年罗技。罗技、罗技标志、Logitech 和其他罗技商标均归罗技所有,并或已 注册。所有其它商标 均 
是其各自所有者的财产。罗技对于本手册中可能出现的任何错误不承担任何责任。本手册中包 含的信息如有更改, 恕 
不事先通知。

621-000482.002


